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 על סדר היום:

 דיווח ראש העיר.  .1

בארנונה   .2 רטרואקטיבית  הנחה  מתן  בדבר  לנוהל  הוספה  הנחה    –אישור  הוספת 

 רטרואקטיבית למשרתי מילואים.

 במימון משרד הפנים. 170,000ציוד מבצעי ל"חרבות ברזל" בסך  – 636אישור תב"ר מס'  .3

 ₪ מקרן הפיתוח.  5,000,000תכנון בי"ס תיכון שש שנתי, בסך  – 637אישור תב"ר מס'  .4

 מקרן הפיתוח. 7,000,000בניית אולם ספורט בי"ס ניצנים, בסך  – 638אישור תב"ר מס'  .5

 12,000,000תכנון ובינוי תוספת כיתות לימוד ביה"ס אופקים, בסך    –  639אישור תב"ר מס'   .6

 ₪ מקרן הפיתוח. 

₪   2,000,000טיפול בקירות תמך מסוכנים בשכ' נאות בגין, בסך    –  640אישור תב"ר מס'   .7

 מקרן הפיתוח. 

 ₪ במימון רמ"י.  296,376ניוד זכויות רמ"י,  בסך  -תב"ע מע"ר  – 641אישור תב"ר מס'  .8

מס'   .9 תב"ר  בסך    –   642אישור  מקלטים,  הבינוי    1,779,210השמשת  משרד  במימון   ₪

 והשיכון.

₪ מקרן הפיתוח. סך    839,500הקמת מעון יום שיקומי. תוספת    –  588עדכון תב"ר  מס'   .10

 ₪.   4,800,000התב"ר לאחר עדכון 

מס'   .11 תב"ר  תוספת    –  607עדכון  וציבור.  חינוך  במוסדות  מקרן   2,000,000שיפוצים   ₪

 .5,000,000הפיתוח. סך התב"ר לאחר עדכון 

₪ מקרן הפיתוח.   2,000,000הוצאות תכנון. תוספת    –תכנון הנדסי    –  608עדכון תב"ר מס'   .12

 ₪. 4,000,000סך התב"ר לאחר עדכון 

,  בגוש 1אישור חוזה רשות שימוש בין חברת החשמל לעיריית יבנה במקרקעין ברח' הרצל   .13

 לצורך הפעלת תחנת טרנספורמציה. 201מגרש  33ח"ח  5959
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היות     :רועי גבאי המועצה.  ישיבת  את  רשמית  פותחים  לא  אנחנו  טוב.  ערב 

וחסר קוורום. אני תיכף אתייחס לדבר הזה. אבל חשוב לי לכבד את מי שנמצא כאן ואת מי ששמה 

 שנים שהיתה פה. התחילה אי שם ברווחה, חינוך,   45את המפתחות אחרי 

 רווחה חינוכית.   אהובה בנישתי אברג'ל: 

העיר.    :רועי גבאי ראש  בלשכת  להיות  המשיכה  מכן  ולאחר  חינוכית.  רווחה 

עברה ארבעה ראשי רשויות. חמישה בפועל, אבל ארבעה שעבדה לצידם. וזו הזדמנות, כי אני לא  

ארצה, אהובה, שתבואי לפה שוב ושנטריד אותך. מי שבחר לא להגיע זה כבר עניין שלו, ותיכף 

 נתייחס לסוגיה הזאת.  

אבל כן מי שנמצא פה לכבד אותך ולהגיד לך תודה רבה רבה על כל השנים, על כל העשייה, על כל  

ונשארת  עיר  ראש  אחרי  עיר  ראש  שעברת  מאליו  ברור  לא  זה  המקצועיות.  כל  על  המסירות, 

את   לך  מוקירים  פה  שנמצאים  המועצה  וחברי  השנים  כל  במשך  הלשכה  את  והובלת  בתפקידך 

יש מישהו שירצה להתייחס, אז בשמחה, לפני התודה ואת ההערכה ב ואם  על כל השנים.  אמת 

 שניתן לאהובה את ההוקרה וההערכה. פאלי?  

 מה כבר לא אמרנו? מה עוד אפשר לומר?    חיים מסינג:

 מה עוד אפשר להוסיף?     פאלי כהן:

אהובה יקרה, תודה לך על כל השנים ועל כל העשייה, בשם מועצות     :רועי גבאי

 העיר בשנים האחרונות, בשם ראשי הרשויות, שיהיה לך המון בהצלחה. תמשיכי, 

 '. 80-משנות ה   רם שרון:

 . 1979   :רועי גבאי

יהודה עבדתי   אהובה בנישתי אברג'ל:    10מאיר היה ראש העיר כשהתחלתי. אחר כך עם 

 , באמצע היה גם בן הרוש חצי שנה בפועל. חיים מסינג שמונה חודשים.  24שנים. ועם צביקה ז"ל 

 ימי עבודה.   11,000אם ישאלו אותך כמה זמן, תגידי    חיים מסינג:

 אהובה, שיהיה המון בהצלחה.    :רועי גבאי

 עד אתמול היא היתה הכי ותיקה. היום אנוכי.     דוד שטרית:
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 תודה רבה.  אהובה בנישתי אברג'ל: 

 אהובה, את צריכה להגיד כמה דברים. גם אנחנו באנו עוד פעם.    חיים מסינג:

 איך אמרת? מה נשאר כבר להגיד?  אהובה בנישתי אברג'ל: 

 בהצלחה.    :רועי גבאי

 טוב, תודה רבה לכולם.   אהובה בנישתי אברג'ל: 

לעניינו. אני רוצה להגיד משהו, ברשותכם, לנוכחים שנמצאים פה.     :רועי גבאי

אין דרך להסביר את מה שקורה כאן. בעיני זה מגוחך. יש לנו דרך, כמובן, להתמודד עם זה, אבל  

זה עצוב לי שיבנה מגיעה לימים כאלה. כנראה, אני יכול להגיד רק כנראה, וחברי האופוזיציה, 

וזיציה, כשמביאים נושאים שנוגעים במילואימניקים, מתן הנחה  שחושבים שבזמן מלחמה יש אופ

לנו  שמאשרים  ברזל,  לחרבות  מבצעי  בציוד  שנוגעים  למילואימניקים,  בארנונה  רטרואקטיבית 

ממשרד הפנים, שנוגעים בתכנון עבודת מטה שנעשתה בחודשים האחרונים של אגף החינוך ותכנון  

שלילדים שלנו יהיה מענה בספטמבר הקרוב, כשנוגעים   ובינוי של כיתות לימוד של בתי ספר, כדי

קיבלנו   מקלטים,  פרטיים   1,800,000בהשמשת  מקלטים  השמשת  לטובת  השיכון  ממשרד   ₪

 בציבור, לביצוע עד סוף החודש. 

כשנוגעים בנושאים של שיפוצים, תכנון, נושא חינוך, אני מתבייש, אני מתבייש שאנשים משחקים  

במשחקים, ובמקום להתייצב פה, אם יש להם התנגדות, שיגידו אותה לשולחן, במקום לתת לעיר,  

, ואני לא יודע אם זה יהיה. אני כבר לא יודע  27.2-לילדים שלנו לפעול, להגיע במועד הבחירות ב

יהיה, לא יהיה. אנחנו פה תכננו תוכניות ואמרנו 'רגע, עוד חודש ונמתין ולא נקיים ישיבה'. במשך 

כל השנה קיימנו ישיבה חודש אחרי חודש, ברזל. תוכניות, לא משחקים. הבאנו את זה לדיון פה.  

כוון  ולהגיע למצב שאנשים רגע לפני בחירות עוסקים בילדים שלנו, תשמעו, זה מגוחך. אני לא מת

להמתין את הזמן הנדרש. אני אומר לכל החברים סליחה, בשם כולם. אנחנו נקבע מועד שבוע הבא. 

לא ירצו להגיע? שלא יגיעו. אני אתקדם. בעיני זה ההליך הדמוקרטי שנדרש. אבל כרגע, אני אומר  

  ברשות כולם, נגיד תודה לכולם, נמשיך לפעול למען הילדים, למען החינוך, למען המלחמה.

אני נמצא בימים שאנחנו עוסקים בפדיון שבויים, שאנחנו הולכים לבקר פצועים. שאנחנו נוגעים  

בהלוויות של חיילים, שלא נדע. אנחנו צריכים לעסוק גם בפיתוח העיר, בחינוך, במיגון, בשגרה. 

אנשים לא מבינים שהאולפנה, לצורך העניין, בית ספר, לא פותח בספטמבר. לא פותח. הקבלן לא  

אנחנו  זמנים.  בלוחות  עומדים  לא  להשמיש,  צריכים  שאנחנו  ילדים  גני  לעבודה.  לחזור  מצליח 

אנשים   מענה.  שלנו  לילדים  יהיה  כבר  שבספטמבר  כדי  יצירתיים,  פתרונות  פה  להביא  צריכים 
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 מתעסקים פה במשחקים.  

שתבינו, משרד החינוך שינה חילופי שלטון. הממונה על הנושא הזה התחלף. תמיר בן משה החליף  

את פארס. התוכניות הללו בכלל המערכת צפויה להיפתח עוד חודש במקרה הטוב במשרד החינוך.  

בושה.   פשוט  גג.  לילדים שלנו תהיה קורת  כדי שבספטמבר  הביצוע  פה מקדימים את כל  אנחנו 

 המשך שבוע טוב. ניפגש בעוד שבוע, נקבע מועד, ותודה לכולם.  שיהיה לנו 

 ________________      _________________ 

 דוד שטרית                                       רועי גבאי          

 מנכ"ל העירייה                         ראש העיר          

 


